
ORG.0012.7.2020 

P R O T O K Ó Ł  Nr  19/2020 

z wspólnego posiedzenia Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 22 grudnia 2020 r. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1000, a zakończono o godzinie 1130. 
 

Obecni członkowie komisji rewizyjnej: 
 

1/ Pan Zbigniew Mirosław Olesiński - Przewodniczący Komisji, 
2/ Pan Wojciech Wojtkowski              - Członek Komisji, 

3/ Pan Roman Pawłowski                   - Członek Komisji. 

       

Nieobecni członkowie komisji rewizyjnej: 

4/ Pani Irena Wakuluk                         - Członek Komisji. 

 
Obecni członkowie komisji problemowo-budżetowej: 

1/ Pan Jan Szpański                              - Przewodniczący Komisji, 

2/ Pani Izabela Marzena Jurczak          - Członek Komisji, 

3/ Pan Jerzy Olesiuk                             - Członek Komisji, 

5/ Pan Zenon Podbielski                       - Członek Komisji, 

6/ Pan Aleksander Dubiński                 - Członek Komisji, 

7/ Pani Anna Jaroszuk                           - Członek Komisji. 

 

Nieobecni członkowie komisji problemowo-budżetowej: 

4/ Pan Tomasz Leoniuk                          - Członek Komisji. 

 

Obecni członkowie komisji skarg, wniosków i petycji: 
 

1/ Pan Kamil Grzyb                               - Przewodniczący Komisji, 
2/ Pan Mieczysław Bartosiuk                - Członek Komisji, 

3/ Pan Aleksander Putko                        - Członek Komisji. 

 

Nieobecni członkowie komisji skarg, wniosków i petycji: 

4/ Pan Grzegorz Wiktoruk                      - Członek Komisji. 
 

 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pani Katarzyna Kruszewska – Zastępca Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego, 

4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

 

    Wspólnemu posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji 

Problemowo-Budżetowej.  



 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a 

następnie zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

 Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku posiedzenia. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje przyjęły porządek posiedzenia. 
 

 Porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028  

2) Zmian w budżecie gminy na 2020 rok  

3) Zmiany uchwały Nr X/119/2020 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 28 kwietnia 2020 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Siemiatyckiemu 

4) Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028 

5) Uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2021  

6) Szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych  

7) Określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

8) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na 2021 r 

9) Przyjęcia plany pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2021 rok  

10) Wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty  

11) Określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Nurzec-Stacja  

12) Określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy  

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2020-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz– Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 

r.   
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 11 głosami za, w obecności 11 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2020 r.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/119/2020 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 

28 kwietnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/119/2020 Rady 

Gminy Nurzec-Stacja z dnia 28 kwietnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 11 głosami za, w obecności 11 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/119/2020 Rady 

Gminy Nurzec-Stacja z dnia 28 kwietnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

 Projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nurzec-Stacja na lata 2021-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 



Radny, Pan Aleksander Putko – stwierdził, że rzeczoznawca wycenił na sprzedaż drzewa na 

kwotę 10 tys. zł, a nieruchomości na kwotę 157 tys. zł a spłata zadłużenia wynosi 700 tys. zł. 

Czym pokryjemy różnice?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że nigdy nie jest tak, że dochodów 

bieżących brakuje nam na wydatki bieżące. Ustawa o finansach publicznych obliguje 

samorządy, żeby występowała nadwyżka operacyjna. Nadwyżką operacyjną czyli dochodami 

bieżącymi lub wolnymi środkami dokonamy spłaty kredytu. Płynność finansową posiadamy i 

nie mamy problemów ze spłatą naszego zadłużenia. Tym bardziej, że w tej chwili 

oprocentowanie kredytu jest na bardzo niskim poziomie.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028.   
 

W wyniku jawnego głosowania 10 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się, w 

obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2021 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

 

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – stwierdził, że w projekcie budżetu na 2021 rok w 

§3 W budżecie tworzy się rezerwy: 1) ogólną w wysokości – 67 000,00 zł, 2) celową w 

wysokości – 43 000,00 zł, z przeznaczeniem na wydatki związane z zarządzaniem 

kryzysowym. Czyli łącznie 110 000,00 zł? Czy te 43 000,00 zł jest w kwocie 67 000,00 zł?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że jest to 110 000,00 zł. Rezerwa 

celowa 43 000,00 zł jest to 0,5% wydatków bieżących, minus wynagrodzenia, minus wydatki 

na obsługę długu. W takiej wysokości zobligowani jesteśmy ustawowo stworzyć rezerwę. W 

tym roku mogliśmy rozwiązać rezerwę w związku z sytuacją epidemiczną i przeznaczyliśmy 

10 tys. zł na zakupy związane z zabezpieczeniem przed rozprzestrzenianiem się COVID-19. 

Generalnie rezerwa jest nie do ruszenia i jest przeznaczona na konkretny cel na zarządzanie 

kryzysowe.  

 

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – zapytał, czy zaplanowana kwota 11 tys. zł na 

wykonanie parkingu przy ulicy Nowej,  przy Remizie Strażackiej będzie wystarczająca?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Rada Sołecka zaplanowała budowę 

parkingu przy ulicy Nowej obok Remizy. Rada oszacowała wielkość parkingu i realny koszt 

inwestycji. 

 



Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, o inwestycje drogowe w miejscowości Chanie-Chursy, 

Siemichocze i Nurzec –Stacja czy planowane koszty finansowe nie ulegną zmianie?   

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że kwota inwestycji w 

miejscowości Nurzec-Stacja pozostanie taka sama. Natomiast w miejscowości Chanie-Chursy 

i Siemichocze kwota może ulec zmianie, ponieważ projekt budżetu był robiony jeszcze przed 

podpisaniem umowy z wykonawcą. Koszty będą niższe i będą korygowane.  

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jaki będzie całkowity koszt remontu wieży ciśnień?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że całkowity koszt inwestycji 

wynosi 772 tys. zł.  

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – poinformował, że we wrześniu został złożony wniosek o ujęcie w 

projekcie budżetu budowy drogi „Ścianka”. Zadanie nie zostało wprowadzone ponad to nie 

otrzymano również odpowiedzi na pismo.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że odpowiedź na wniosek dot. „Ścianki” 

zostanie udzielona. Wpłynęło wiele wniosków lecz ze względu na ograniczone środki 

finansowe nie wszystkie zostały ujęte w budżecie. Prawdopodobnie już w lutym zostaną 

wprowadzone korekty ze względu na lekkie oszczędności w wyniku rozstrzygniętych 

przetargów. Na dzień dzisiejszy nie mamy żadnego projektu technicznego, ani pozwolenia na 

budowę dróg. Należałoby wykonać przynajmniej jeden projekt drogowy, aby można było 

złożyć wniosek na dofinansowanie. Jeśli będą środki to będziemy przedkładać nowe zadania 

inwestycyjne. Nie otrzymaliśmy wsparcia finansowego na termomodernizację budynków. 

Wniosek został ponownie złożony ze względu na powtórzony nabór. Nie dawno wpłynęła 

informacja, że musimy podpisać umowę z zakładem energetycznym na dzierżawę słupów na 

których zainstalowane są nasze lampy oświetleniowe uliczne. Jest to 2,5 zł za 1 lampę 

miesięcznie. Środki na realizację tego zadania musimy wygospodarować w budżecie. Zdarzają 

się zadaniay, które wchodzą cały czas na bieżąco, a my musimy zapewnić środki na te cele.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Nurzec-Stacja na rok 2021.  
 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 2 głosami przeciw, 1 głosem 

wstrzymującym, w obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2021.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Dyskusja: 

 



Radny, Pan Aleksander Putko – zapytał, ile osób jest teraz w schronisku dla osób bezdomnych?  

 

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – 

poinformowała, że w listopadzie tego roku umieściliśmy jedną osobę w schronisku dla osób 

bezdomnych. Do tej pory jedna osoba bezdomna była z naszego terenu i jedną umieściliśmy. 

Zdarza się również, że są umieszczani nasi byli mieszkańcy, którzy są gdzieś w Polsce poza 

terenem naszej Gminy. Natomiast umieszczają już je inne Ośrodki Pomocy Społecznej, a my 

jesteśmy obciążani jedynie notą księgową.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych.   
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2021 r. omówiła Pani Elżbieta 

Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 



Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 

2021 r.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 

2021 r.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia plany pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2021 

rok przedstawił Pan Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Gminy Nurzec-Stacja na 2021 rok.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Gminy Nurzec-Stacja na 2021 rok.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty omówiła Pani Katarzyna Kruszewska.  

 

Dyskusja: 

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – stwierdził, że na poprzedniej sesji uchwaliliśmy zmianę regulaminu 

dot. odpadów w której zrezygnowaliśmy z odbioru odpadów wielkogabarytowych. Po zmianie 

cena obniżyła się jedynie o 1 zł.  

 

Pani Katarzyna Kruszewska – wyjaśniła, że zamówienie zostało podzielone na dwie części, na 

odbiór odpadów z PSZOK oraz odbiór bezpośrednio od mieszkańców. Za odpady zgromadzone 

na PSZOK między innymi odpady wielkogabarytowe będziemy płacili o połowę mniejszą 

stawkę niż gdyby ten odpad był zabierany bezpośrednio od mieszkańca. Z czego wynika, że 

zaoszczędziliśmy.  

 

Radny, Pan Mieczysław Bartosiuk – zapytał, czy Gmina może napisać pismo wyżej, że 

odbieranie koszy zielonych dwa razy w miesiącu jest u nas niezasadne?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – zgodził się z Radnym, że odbiór raz w miesiącu byłby 

wystarczający. Natomiast ustawodawca określił zasady, a my musimy je stosować. Ustawa 



dopiero weszła w życie, a zapowiadają kolejne zmiany. Od ogłoszenia pierwszego przetargu do 

dnia dzisiejszego PUK podniósł opłatę za składowanie odpadów na składowisku o 100 zł. Z 

tego wynika, że w ciągu paru miesięcy wprowadzono wzrost opłaty. Ustawodawca określa 

warunki, a my musimy postępować zgodnie z ustawą.  Wprowadzona została również zmiana, 

że rodziny wielodzietne będą płacić za każdą osobę, bez względu na liczbę osób w rodzinie. 

 

Radna, Pani Anna Jaroszuk – zapytała, jak będą naliczane nowe stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi? Czy wszyscy muszą złożyć nową deklarację?  

 

Pani Katarzyna Kruszewska – wyjaśniła, że jeżeli do urzędu nie wpłynie nowa deklaracja to 

nowe stawki będą naliczane na podstawie dotychczasowych danych. Jeżeli ktoś chce 

kompostować i skorzystać z niższej opłaty to musi złożyć deklaracje. Po czym od osoby, która 

zacznie kompostować nie będą odbieranie brązowe worki BIO.  

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jaka była wartość kosztorysowa, stawka Urzędu Gminy?  

 

Pani Katarzyna Kruszewska – wyjaśniła, że wartość kosztorysową ustalaliśmy na podstawie 

ostatniego udzielonego zamówienia. Wartość ta wyniosła 550 tys. zł w zakresie części 

pierwszej i 150 tys. zł w zakresie części drugiej. Wykonawca złożył ofertę w zakresie części 

pierwszej około 615 tys. zł i części drugiej 95 tys. zł.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty. 
  

W wyniku jawnego głosowania 8 głosami za, 3 głosami przeciw, 1 głosem 

wstrzymującym, w obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawek tej opłaty,   

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11. 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Nurzec-Stacja omówiła Pani 

Katarzyna Kruszewska. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Nurzec-Stacja.   
  

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Nurzec-Stacja.   

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 12-go: 



 

 Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych 

oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami na rzecz gminy omówiła Pani Katarzyna Kruszewska. 

 

Dyskusja: 

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jakie były stawki dla osób przyjeżdzających do gminy 

tylko na okres letni?  

 

Pani Katarzyna Kruszewska – poinformowała, że nie mieliśmy podjętej uchwały odnośnie 

stawek dla w/w osób. Jeśli osoby deklarowały chęć zamieszkania na terenie gminy przez okres 

3, 4 czy 5 miesięcy to składały deklaracje i ponosiły opłatę taka samą jak pozostali mieszkańcy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości 

nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia 

opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy.  
  

W wyniku jawnego głosowania 10 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się, w 

obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

 

Radny, Pan Aleksander Putko – poinformował, że mieszkańcy Litwinowicz zgłaszają, że jest 

problem z lampami oświetleniowymi i nie pali się 5 lamp pod rząd. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że przekaże informację dla Pana Krzysztofa 

Popławskiego. Stare lampy oświetleniowe są w bardzo złym stanie. Mają po 40 - 50 lat, dlatego 

ciężko je utrzymać w takim stanie, aby funkcjonowały dobrze cały czas. Zatem zachęcam, aby 

środki z funduszu sołeckiego kierować na wymianę lamp oświetleniowych.  

 

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – zapytał, czy zostały nam środki z rezerwy celowej 

z 2020 roku?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że pozostały nam niewielkie 

środki, które nie przekraczają 10 tys. zł.  

 

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – jako członek Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej poinformował, że na ostatnim spotkaniu Starosta 



oraz Dyrektor poprosił, aby gminy wspomogły finansowo szpital. Ze względu na 

rozprzestrzenianie się wirusa jest ogromne zapotrzebowanie na środki ochronne, które 

podrożały. 

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że jeśli chodzi o rezerwę ogólną 

to jest ona do dyspozycji Pana Wójta, a nie do dyspozycji Rady Gminy. Pan Wójt 

rozdysponowuje te środki na niespodziewane wydatki. Najczęściej są one wydatkowane po 

przetargu jak się okazuję, że brakuje na inwestycję gdy wykonawca przedstawi wyższą kwotę. 

Mamy końcówkę roku i przekazanie pieniędzy ze względów formalnych w tym roku jest 

niemożliwe do zrealizowania. Proponuje, aby rozważyć to w przyszłym roku 2021. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że jeśli znajdą się środki finansowe w 

przyszłym roku to niewielką kwotę przeznaczymy na ten cel. Na zakończenie posiedzenia 

złożył wszystkim serdeczne życzenia z okazji zbliżających się świąt.   

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

 

Jowita Radzikowska                       Jan Szpański 

 
 

 

 


